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Brno studenti zajímají 
 
Mám drobné upřesnění k vašemu jinak velmi kvalitně metodologicky zpracovanému žebříčku 
právnických fakult (Která škola práv je nej? Praha, ale..., HN 30. května). Píšete, že na žádné 
z právnických fakult se nezjišťuje spokojenost studentů s předměty a vyučujícími a že >v 
Brně dělají anketu mezi absolventy, výsledky však škola neposkytuje<. To však není pravda. 
Masarykova univerzita už nejméně deset let pořádá každoroční anketu mezi absolventy. 
Výsledky zveřejňuje a pořádá k nim tiskové konference. 
Navíc dělá každý druhý rok i průzkum mezi absolventy dva roky po absolutoriu 
- vypovídací hodnota odpovědí je podstatně vyšší než u průzkumu při promoci. 
 Odtud pocházejí i údaje o příjmech absolventů či o jejich nezaměstnanosti, kterými 
univerzita pravidelně operuje. Už víc než pět let má univerzita ve svém informačním systému 
zabudovanou i anonymní anketu, která se jako součást vnitřního evaluačního systému spouští 
na konci každého semestru ke všem vyučovaným předmětům. Studenti odpovídají na několik 
otázek (například zda je předmět zajímavý, přínosný, snadný, zda učitel dobře přednáší, zda je 
podle jejich mínění dostatečný odborník), a pokud chtějí, přidávají komentáře. Statistika 
odpovědí se studentům zpřístupňuje, komentáře nikoli. Univerzita dosahuje vysoké 
návratnosti odpovědí, což se daří mimo jiné díky tomu, že systém úporně připomíná 
studentům, kteří ještě anketu nevyplnili, aby tak učinili. Anketa je anonymní a už dávno 
odpadly obavy z možného zneužití odpovědí. 
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